

《The Count of Monte C》

图书基本信息

书名：《The Count of Monte Cristo 基督山伯爵》

13位ISBN编号：9781626650020

出版时间：2013-2-6

作者：Dumas, Alexandre,亚历山大·仲马

页数：48

版权说明：本站所提供下载的PDF图书仅提供预览和简介以及在线试读，请支持正版图书。

更多资源请访问：www.tushu000.com

《The Count of Monte C》

内容概要

The Count of Monte Cristo is an adventure novel by French author Alexandre Dumas (p è re) completed in 1844. It is one of the author's most popular works, along with The Three Musketeers. Like many of his novels, it is expanded from plot outlines suggested by his collaborating ghostwriter Auguste Maquet. The story takes place in France, Italy, and islands in the Mediterranean during the historical events of 1815 – 1839: the era of the Bourbon Restoration through the reign of Louis-Philippe of France. It begins just before the Hundred Days period (when Napoleon returned to power after his exile). The historical setting is a fundamental element of the book, an adventure story primarily concerned with themes of hope, justice, vengeance, mercy, and forgiveness. It centres around a man who is wrongfully imprisoned, escapes from jail, acquires a fortune, and sets about getting revenge on those responsible for his imprisonment. However, his plans have devastating consequences for the innocent as well as the guilty. In addition, it is a story that involves romance, loyalty, betrayal, and selfishness, shown throughout the story as characters slowly reveal their true inner nature.

《基督山伯爵》是通俗历史小说，法国著名作家大仲马（1802-1870）的代表作。故事讲述19世纪法国皇帝拿破仑“百日王朝”时期，法老号大副爱德蒙·唐泰斯受船长委托，为拿破仑党人送了一封信，遭到两个卑鄙小人和法官的陷害，被打入黑牢。狱友法利亚神甫向他传授各种知识，并在临终前把埋于基督山岛上的一批宝藏的秘密告诉了他。唐泰斯越狱后找到了宝藏，成为巨富，从此化名基督山伯爵（水手森巴），经过精心策划，报答了恩人，惩罚了仇人。充满传奇色彩，奇特新颖，引人入胜。

《The Count of Monte C》

作者简介

亚历山大·仲马，1802年，大仲马(即亚历山大·仲马)出生于法国巴黎附近。他的祖母是一名海地黑奴，父亲是一位法国陆军将军。父亲去世时，大仲马年仅四岁。幼年的大仲马生活贫困，几乎没受过什么教育。二十岁时他移居巴黎，不久后其戏剧、小说的创作便大获成功。《三个火枪手》(1844)和《基督山伯爵》(1845)是大仲马最具盛名的两部小说，“书虫”系列均有收录。大仲马于1870年去世。他的儿子，也就是小仲马，同样也是一名成功的小说家。

Alexandre Dumas, (24 July 1802 – 5 December 1870), also known as Alexandre Dumas, père, was a French writer. His works have been translated into nearly 100 languages, and he is one of the most widely read French authors.

《The Count of Monte C》

精彩短评

1、文学经典，超级好看，还有Kindle版呢：<http://www.amazon.cn/dp/B008OUS3OI>。

《The Count of Monte C》

版权说明

本站所提供下载的PDF图书仅提供预览和简介，请支持正版图书。

更多资源请访问：www.tushu000.com